
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ SEVER z 04.07.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

3985 
Občania žiadajú aby bola linka č.11 zachovaná v tej 
istej trase a čase ako je teraz. 

Múdra Hana, Ing. 

V spolupráci so spracovateľom novej koncepcie o. z. Doprava na Považí pracujeme na možnostiach zapracovania 
tejto požiadavky. Zatvorené 

3986 
Občan žiada vytvoriť zelené pásy na ulici Jasná, ako 
bolo navrhnuté v projektovej dokumentácii. 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 

Odborné útvary preveria projektovú dokumentáciu vo vzťahu k vytvoreniu zelených pásov a prípadnej výsadby. V 
prípade, že priestorovo bude takáto výsadba možná, jej realizácia je otázkou finančných prostriedkov v rozpočte 
mesta. 

Zatvorené 
(nie je v 
rozpočte) 

3987 

Občan chce zmeniť organizáciu jednosmernej ulice, na 
opačný smer v doprave z ulice Pod Čerešňami, 
Odbojárov, kde doprava je vyústená do ulice Jasná. Má 
problém aby vyšiel z dvora. (rieši s pánom p. Minárech 
z útvaru mobility). 

Ďuďáková Mária Bc. 
Jaroš Roman, Ing. 

Zmena smeru jazdy v jednosmernej ulici Pod Čerešňami s napojením na ulicu Jasná z dôvodu problematického 
vychádzania z jedného dvora na Jasnej ulici by vyžadovala vypracovanie projektovej dokumentácie, stavebné 
povolenie alebo ohlášku drobnej stavby a realizáciu stavebných úprav, na čo nemáme v mestskom rozpočte 
schválené finančné prostriedky. Súčasnú organizáciu dopravy považujeme za správnu a akceptovanú obyvateľmi 
priľahlých ulíc, nevidíme opodstatnený dôvod na jej zmenu. Odporúčame do dvora zachádzať cúvaním (je dostatočný 
rozhľad na celú ulicu bez nutnosti zabezpečenia spôsobilej a náležite poučenej osoby), následne vchádzam do ulice 
jazdou vpred. Pokiaľ uprednostňuje vodič cúvanie z nehnuteľnosti na miestnu cestu, tak podľa Zákona 8/2009 Z. z. 
§ 4 Povinnosti vodiča 
(1) Vodič je povinný 
g) pribrať potrebný počet spôsobilých osôb, ak to vyžaduje bezpečnosť cestnej premávky, a na ten účel ich náležite 
poučiť, 
taktiež 
§ 21 Vchádzanie na cestu 
(2) Ak to vyžadujú okolnosti, najmä nedostatočný rozhľad, vodič je povinný zaistiť bezpečný vjazd na cestu pomocou 
spôsobilej a náležite poučenej osoby, 

Zatvorené 

3988 
Občianka žiada vymeniť zástavku na začiatku dediny- 
Kubrická ulica, je v dezolátnom stave. Poprípade 
presunúť o kúsok ďalej na mestský pozemok ,lebo im 
bolo povedané že nie je na mestskom pozemku, preto 
sa stým nedá nič urobiť. 

Múdra Hana, Ing. 
Ďuďáková Mária Bc. 

Po ústnom rozhovore so zástupcom vlastníka pozemku, ktorým je Trenčiansky samosprávny kraj, je možné vymeniť 
starý prístrešok za nový. Je nutné vypracovanie projektovej dokumentácie, zabezpečenie ohlášky drobnej stavby, 
vytvorenie finančnej rezervy v rozpočte mesta na nákup a vybudovanie  zastávky.  Menovaný prístrešok zaradíme do 
zoznamu ďalších prístreškov. 

Zatvorené 

3989 
Občan žiada aby sa pokosilo na zástavke v Kubrici aj s 
krovinorezom, aby to nemusel kosiť on sám. Pokosia 
len okolo a ostatné tam nechajú. 

Jaroš Roman, Ing. 
Plochy za zástavkou v ostrovčeku sa nekosia zámerne zakaždým. Sú to vysadené záhony cibulovinami, ktoré tam  
kvitnú, prosíme občanov aby nechali údržbu tohto priestoru na odborný personál. Úprava rastlín pokosením sa 
realizuje vždy na jar každého roku a počas roka sa záhony plejú od buriny. 

Zatvorené 

3990 
Občania žiadajú aby sa vybudovalo detské ihrisko v 
Kubrici deti sa nemajú kde hrať nemáme tu žiadne 
ihrisko. 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 
Vypracovanie projektovej dokumentácie, či prípadnej realizácie detského ihriska v lokalite Kubrici je podmienené 
finančnými prostriedkami, ktoré sa v rozpočte nenachádzajú. 

Zatvorené 
(nie je v 

rozpočte) 

3991 

Občania žiadajú poupratovať okolo Kultúrneho 
strediska Kubrica a zrenovovať okolie KS. Nepokosia 
okolo len vnútro dvora. Jaroš Roman, Ing., 

Lisáček Benjamín, Ing. 

Pozemok pri potoku je vo vlastníctve Slovenského vodohospodárskeho podniku, preto kosci, ktorí kosia mestský 
pozemok vo vnútri KS, nekosia a ani nemôžu kosiť pozemky, ktoré nie sú mestské. Správa verejnej zelene sa 
dopytovala SVP na častejšie kosenie, ale pre nedostatok zdrojov to odmietli. Deklarovali kosenie 2x/rok, mesto kosí 4-
5x/rok. Mestský pozemok bol uprataný a bude pokosený v rámci nasledujúceho kosenia mesta. Taktiež budú na 
danom pozemku upravené dreviny. 
Renovácia okolia KS bude závisieť od jeho budúcnosti, t. j. ak sa v ňom zrealizuje rozšírenie školy, tak  ho zabezpečí 
škola, v opačnom prípade ho po schválení financií v rozpočte zabezpečí Mesto. 

V procese - 
naplánované 

3992 
Občania žiadajú aby sa vyčistil potok pred KS Kubrica a 
aj po dedine lebo keď ide veľká voda tak sa vylieva 
potok von. 

Ďuďáková Mária Bc. 
Útvar stavebný a životného prostredia požiadal Slovenský vodohospodársky podnik š.p. o vyčistenie potoka v 
uvedenom úseku. 

Zatvorené 

3993 
VMČ Sever žiada  aby bolo trasovanie linka č.11 
zachovaná v tej istej trase a čase ako je teraz. Aby bol 
grafikon zachovaný.(Uznesenie 4 za) 

Múdra Hana, Ing. 
V spolupráci so spracovateľom novej koncepcie o. z. Doprava na Považí pracujeme na možnostiach zapracovania 
tohto uznesenia. 

Zatvorené 
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